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Buurtbewoners van de wijk Neerbosch-Oost willen graag een groen hart in de wijk, naast de 

nieuwe basisschool (opening voorjaar 2020) en het wijkcentrum De Schalmei. Vanaf mei dit 

jaar zijn zij een buurtactie gestart waarin ze een speelplaats verkiezen boven een 

parkeerplaats. Tijdens een buurtmiddag op 21 oktoberjl. heeft wethouder Velthuis maar 

liefst 922 handtekeningen voor dit buurtinitiatief in ontvangst genomen. De SP-fractie juicht 

bewoners- en buurtinitiatieven zoals deze toe. We vinden het belangrijk dat bewoners 

betrokken zijn bij hun eigen buurt en leefomgeving. Daarnaast vindt de SP dat dit soort 

initiatieven steun verdiend van de gemeente. 

Begin november heeft de gemeente laten weten aan het buurtcomité dat achter het 

parkeerterrein een grote ruimte is die ingericht gaat worden als natuurspeeltuin. De buurt 

en ook de SP is blij met deze toezegging, maar de buurtbewoners hebben er moeite mee dat 

een deel van de beoogde speeltuin wordt ingericht als tijdelijke parkeerplaats voor halen en 

brengen/trapveld voor de school. Verder geeft de gemeente aan 'vanwege financiële en 

juridische afspraken' geen gehoor kan geven aan alle wensen van de buurt. 

Naar aanleiding van deze ontwikkelingen heeft de SP-fractie de volgende vragen: 

Kan het college aangeven welke financiële en juridische afspraken er zijn gemaakt rond de 

herinrichting van de ruimte tussen de Schalmei en de nieuw te bouwen basisschool? 

2. Kan het college aangeven waarom de wensen van het buurtinitiatief voor een 

natuurspeeltuin niet integraal zijn overgenomen? Welke belangen hebben hierbij een rol 

gespeeld? En waarom is er bij het zoeken van parkeeroplossingen niet gezocht naar 

mogelijkheden op de achterliggende Rapsodiestraat zoals door het buurtinitiatief is 
voorgesteld? 

3. Zijn er nog mogelijkheden om een grotere natuurspeeltuin te realiseren door een deel van de 

ruimte om de school hiervoor in te zetten? Is dit een optie die met de school wordt 

besproken, en hoe groot acht u de kans dat dit tot een uitbreiding van de natuurspeeltuin 

kan leiden? Worden buurtbewoners hierbij ook betrokken? 

In afwachting van uw antwoorden, 

Met vriendelijke groet, 

Biljana Markovk 

SP raadslid Openbare Ruimte en Wijken 
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